
ÇAra falta la medalla a l'EuropeuÈ

Despr�s de mantenir un frec a frec apassionant amb el CPA Olot durant els

dos �ltims anys, f inalment, dissabte passat, a Avil�s, i en el campionat

d'Espanya, el CPA Girona va superar el seu principal rival per adjudicar-se

un t�tol

Nuri Soler, al pavell� de Palau II de Girona.

Quant costa guanyar un campionat d'Espanya?

Costa molts anys de treball, fer-te una mica de nom en el m�n del

patinatge... t'ho has d'anar guanyant de mica en mica pujant de mica

en mica esglaons. Com? Amb molta feina, amb moltes hores,

autosuperant-te, fent un treball psicol�gic i t�cnic amb l'equip per

treure'n el m�xim rendiment.

S'ha de ser molt for t mentalment per estar-se dos o tres anys a l'ombra, quedant segones?

Quan parlo de treball psicol�gic em refereixo al fet de no buscar nom�s el resultat, d'estar contents amb el que

tenim, on estem, amb l'equip amb qui treballem. Evidentment que el resultat �s molt impor tant perqu� si fas

tantes hores de feina suposo que si al f inal els resultats no arriben, no t'acaba compensant, per� la idea �s fer

veure a les patinadores que si som segones tamb� �s molt dif�cil guanyar una plata. Quedar primeres no �s l'�nic

objectiu, sempre hem valorat molt tots els �xits que hem anat assolint.

L'�xit �s tan gran perqu� han guanyat un campionat d'Espanya o per haver superat un referent com el CPA Olot?

L'�xit �s guanyar el campionat d'Espanya

[http://www.diaridegirona.cat/espor ts/2018/03/10/cpa-girona-trenca-lhegemonia-del/900553.html] per� �s veritat

que en d'altres modalitats hi ha m�s moviment a l'hora de repar tir-se els t�tols. No hi ha un equip que hagi

guanyat tant i durant tants anys. Que hi hagi un equip tan bo, amb tantes medalles d'or, encara el fa m�s dif�cil de

batre'l.

Ara els vindr� el m�s dif�cil: mantenir-se com a campiones.



La temporada no s'acaba aqu�, �s clar. Aix� ha sigut un campionat m�s. A l'Europeu, per exemple, si f�ssim una

medalla, estar�em m�s que contentes perqu� no en tenim cap, en aquest campionat. Ens falta un podi a

l'Europeu. �s clar que el fet d'haver aconseguit un or et fa pensar que pots repetir-lo en la seg�ent competici�.

Aquest somni va comen�ar el 2015 amb un bronze al campionat d'Espanya?

S�. Anteriorment feia tres anys seguits que quedavem quar tes d'Espanya. En aquell moment vam passar el

Masnou i vam ser terceres, cosa que ens va permetre anar a l'Europeu. Com que all� vam quedar per davant del

Masnou, vam poder anar al Mundial, on vam superar el Reus a Col�mbia i vam guanyar el bronze. Va ser el

primer any que compet�em en �mbit internacional.

I despr�s van venir dos anys coláleccionant plates...

Correcte.

El creixement que ha tingut el club ha sigut m�s r�pid del que s'esperava?

En cap moment m'he plantejat quin creixement farem o f ins a on arribarem. Les coses ens les hem anat trobant.

Hem anat temporada a temporada. Tens tanta feina a arribar b� a les competicions i a pensar en l'any que ve que

no vas m�s enll�. Vas any a any a intentar-te superar i les coses van sorgint. Jo no vaig plantejar-me Çqu� vaig a

fer per aconseguir l'orÈ, perqu� tampoc saps qu� faran els altres. La idea �s pensar qu� podem fer per

autosuperar-nos. Pots fer una cosa molt bona i el teu rival una d'encara millor.

Quina resposta va rebre per par t del CPA Olot?

Molt bona. El seu president ens va dir que ens ho mereix�em, en Ricard (Planiol) tamb� ens va felicitar... Jo

tamb� els vaig felicitar a ells perqu� una plata �s molt dif�cil d'aconseguir, i ho sabem per la pr�pia experi�ncia.

En cap cas li havia passat pel cap que aquest podia ser l'any del CPA Girona?



Jo veia que por tavem un molt bon programa. Creia que pod�em estar amunt, per� mai saps qu� acabaran

opinant els jutges o qu� passar� a la pista, si tu fallar�s o si ho faran els rivals. No vaig tenir cap pressentiment

per� estava conven�uda que far�em un bon any. Jo pensava: algun dia m'agradaria guanyar un campionat.

Ten�em aquella ilálusi�.

S'ha tret un pes de sobre?

Un pes de sobre, no, per� s� que tens la sensaci� d'haver fet un altre pas, d'haver aconseguit un altre objectiu.

Hem fet un altre pas endavant.

Les vict�ries tamb� serveixen per promocionar el club i atraure noves patinadores?

Des que fem grups de xou, en �mbit medi�tic, el CPA Girona ha anat creixent. Ara el que necessitem �s m�s

espai, m�s hores de pavell�, o que construeixin una instalálaci� per a hoquei i una per a patinatge, perqu� tots

dos espor ts estem creixent i ara hem de compar tir Palau II. Ara mateix tenim 120 patinadores i no en podem

agafar m�s per manca d'espai.

Qu� t� el disc ÇSoc aqu�È per aconseguir agradar tant al p�blic i als jutges?

�s molt diver tit i transmet molt bon rotllo. Fa que el p�blic interactu�, que hagi de buscar Wally. Enganxa, segons

diu la gent. I el vestuari �s un factor sorpresa que sempre agrada en el m�n del xou, que �s espectacle.

Tenen programada alguna celebraci� aqu� a Girona?

Dimecres (dem�) farem el disc per a tothom qui vulgui venir a Palau II a veure'l. Ser� una celebraci� per a tots

aquells que no van poder venir a Avil�s a veure el campionat d'Espanya. I despr�s ja pensarem en l'Europeu del

mes que ve a Lleida.
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